
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 11 januari 2024 – 17.00 uur 
 
Aanwezigen: L. De Schepper voorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter, G. 
Weyns; C. Vermeulen; R. Heirwegh; D. Tielens; K. Weekers; W. Maes; V. Catry; J. Mertens; E. Debaets 
en W. Beeldens  
 
Verontschuldigd:  R. Hiel 
 
 

1. Traject regiovorming: intenties 
 
Op de raad van bestuur van 26/10/2023 werd een brief van de Vlaamse Overheid over de opvolging 
van het regiodecreet besproken. De VO heeft alle gemeenten en intercommunales gevraagd naar 
een stand van zaken rond de intenties over de regiovorming. De gemeenten zouden een antwoord 
bezorgen aan Ibogem zodat Ibogem een antwoord kon geven aan het agentschap Binnenlands 
Bestuur. Langs de bestuurders van Beveren is een antwoord voor Beveren gekomen, van de andere 
gemeenten is er geen officieel antwoord. Door de aanpassing van de referentieregio’s is Ibogem niet 
meer gevat door het regiodecreet en al zeker niet meer na de intentie tot gemeentelijke fusie van de 
3 gemeenten. Ibogem zal dit ook zo antwoorden naar ABB. 
 
 

2. Fusie gemeenten 
 
De gemeenteraden van de 3 gemeenten van Ibogem hebben beslist om te fuseren tot 1 grote 
gemeente. De fusiegemeente zou starten op 01/01/2025. Volgens het Decreet Lokaal Bestuur moet 
de huidige vennootschapsvorm van Ibogem uit het rechtsverkeer verdwijnen als na een fusie maar 1 
gemeente meer overblijft in de opdrachthoudende vereniging. ABB geeft echter geen termijn aan 
waarbinnen de vennootschap moet ontbonden worden (op 09 januari is echter het bericht gekomen 
dat de datum 01/01/2025 is en dat de vereniging moet ophouden te bestaan als de nieuwe 
fusiegemeente een feit is). Conform het decreet moet bij ontbinding van de vereniging een formele 
beslissing tot ontbinding genomen worden (AV) en moet een college van vereffenaars aangesteld 
worden. Het personeel van de opdrachthoudende vereniging moet worden overgenomen door de 
vennoten of de overnemer van de vennootschap, met behoud van alle rechten (ook geldelijke).  
 
Ibogem heeft naast de 3 gemeentelijke oprichtende vennoten ook nog 4 andere vennoten, andere 
opdrachthoudende verenigingen: MIWA-VERKO-IGEAN-ISVAG. Deze vennootschappen zijn verankerd 
in de statuten die lopen tot 2036. Vooral voor de verwerking van het gft bij VERKO is het wederzijds 
vennootschap van belang in kader van het fiscaal stelsel voor Ibogem, en voor VERKO voor de 
zekerheid van aanvoer van voldoende tonnages gft en structuurmateriaal voor de werking van hun 
nieuwe vergister (contract tussen Ibogem en Verko tot 2030). 
 
De kernactiviteiten van Ibogem zullen na de fusie niet anders zijn dan voor de fusie. Afval moet 
worden ingezameld, recyclageparken moeten worden uitgebaat, er zijn 2 kringwinkels operationeel 
binnen Ibogem die al jaren ingebed zijn in de werking. 
 



 

 

 

Om al die taken te blijven uitvoeren en de burgers te ontzorgen van hun materialen (afval) zijn er een 
aantal mogelijke scenario’s die bij de fusiegesprekken moeten bekeken worden en waar vooral 
specifieke aandacht moet gegeven worden aan bepaalde eigenschappen of gevolgen van die 
scenario’s. 
 

1. De activiteiten van Ibogem worden ondergebracht binnen de nieuwe gemeentelijke 
structuur.  

2. De activiteiten van Ibogem worden ondergebracht in een AGB 
3. De activiteiten van Ibogem worden ondergebracht in een grotere structuur in het Waasland 

 
Bij de samenvoeging van de gemeentelijke diensten moet nu echter wel al rekening gehouden 
worden met de mogelijke invloeden van de inkanteling van Ibogem in de gemeentestructuur. Keuze 
voor scenario 1 heeft invloed op de samenvoeging maar vooral op de opdrachten en vormgeving van 
de nieuwe samengestelde gemeentediensten. In een ruimer plaatje van de voordelen van een 
gemeentelijke fusie, moeten net die zaken ook meegenomen worden. Dit nu enkel doen voor de 
gemeentelijke diensten en pas later denken aan de inkanteling van Ibogem zou strategisch onjuist 
zijn (indien gekozen wordt voor scenario 1). 
Het inkantelen in een groter geheel zal pas kunnen onderzocht worden na de lokale verkiezingen en 
zal ook afhangen van de regiovorming en bereidheid van de andere partners. 
Ibogem is tot op heden nog niet betrokken geweest bij het onderzoek naar de gevolgen van de fusie 
voor het bedrijf en de medewerkers. 
Bovenstaande aandachtspunten en feiten tonen aan dat het betrekken van Ibogem bij de gesprekken 
over de mogelijke toekomstige scenario’s wenselijk zoniet noodzakelijk is. 
 
Beslissing: de raad van bestuur maakt deze nota over aan de 3 gemeenten. 
 
 

3. Voorstelling aanpassingswerken brengerspoort en magazijn kringloopwinkel Melsele 
 
In 2023 werden een aantal aanpassingen gedaan aan de kringloopwinkel om de winkel 
aantrekkelijker te maken, een vlotte doorstroming te krijgen, meer artikels te kunnen etaleren,… Het 
diensthoofd en Di-Lemma (bedrijf dat het team al meer dan een jaar ondersteunt en begeleidt) 
hebben hier samen met het team mooie inspanningen voor geleverd, met in 2023 al direct resultaten 
voor wat het aantal verkochte artikelen betreft. Er moeten echter nog een aantal aanpassingen 
gebeuren om de winkel nog op een hoger niveau te brengen, maar vooral om nog meer herbruikbare 
goederen te kunnen aanbieden. De herinrichting van de inkom op het gelijkvloers is daarvoor 
noodzakelijk. Maar ook de volledige werking van de brengerspoort moet anders georganiseerd 
worden om meer goederen te kunnen uitsorteren en efficiënter te werken. Ine Lemmens van Di-
Lemma licht de plannen toe. De meeste werken zullen uitgevoerd worden met eigen mensen en 
middelen, het is normaal niet de bedoeling dat de winkel hiervoor moet gesloten worden. 
 
Beslissing: de raad van bestuur is akkoord met de voorgestelde aanpassingen. 
 
 

4. Varia 

Geen varia 

 

 



 

 

 

 

 

Namens de Raad van Bestuur,  

 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Lientje De Schepper 


